

Title (en)  
Cleaning device.

Title (de)  
Reinigungsgerät.

Title (fr)  
Dispositif de nettoyage.

Publication  
**EP 0336896 A1 19891011 (DE)**

Application  
**EP 89810236 A 19890330**

Priority  
CH 126288 A 19880407

Abstract (en)  
The cleaning device consists of a brush (4) which is pressure- loaded. A plate (1) above the brush is fastened to one end of an arm (2) which is held by a cross bar inserted into the arm (2). The device serves to clean the treads of the steps (S1 -S3) of a moving escalator. In this arrangement, the cross bar (6) is supported on the ends of the escalator side pieces (W). The device can operate without any auxiliary power. <IMAGE>

Abstract (de)  
Das Reinigungsgerät besteht aus einer Bürste (4), die durch Druck belastet ist. Eine Platte (1) über der Bürste ist an einem Ende eines Armes (2) befestigt, der durch einen in den Arm (2) eingesteckten Querstab gehalten wird. Das Gerät dient zum Reinigen der Trittflächen der Stufen (S1-S3) einer sich bewegenden Rolltreppe. Der Querstab (6) stützt sich dabei an den Enden der Treppenwangen (W) ab. Das Gerät kann ohne jede Zusatzenergie arbeiten.

IPC 1-7  
**B66B 31/00**

IPC 8 full level  
**B66B 31/00** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**B66B 31/003** (2013.01)

Citation (search report)  
• [X] US 4514872 A 19850507 - HOPKINS HAMMOND W [US]  
• [Y] US 3678533 A 19720725 - CRAVITS PHILLIP

Cited by  
EP0983959A3; AU673476B2; CH681368A5; EP0676364A1; FR2718426A1; US8376124B1

Designated contracting state (EPC)  
AT CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0336896 A1 19891011**; CH 674163 A5 19900515

DOCDB simple family (application)  
**EP 89810236 A 19890330**; CH 126288 A 19880407